
 

 

 

    

   

 

Dagsorden,  skolebestyrelsesmøde. 

 

16. sept 2024 kl. 17.00 til  kl. 19.00 

 

Sted: Bakken, konferencerum. 

Mødeleder: Klavs Lauridsen 

Afbud til skolen 65151900 eller på mail til kks@kerteminde.dk 

Afbud: Lærer Jesper Sørensen, lærer Henrik Tegtmeier og bestyrelsesmedlem Dorthe Madsen 

 

Ekstra punkt til dagsordenen (pkt. 5): besøg af Langeskov Park 

 

Pkt.1. 

Faste punkter: 

 
 

Skolen:   

 

Formanden:  

 

Vi runder kræmmermarkedet indledningsvis. Der var utrolig mange unge på kræmmermarkedet i år. Det var 

ikke kun lokale unge, der var på markedet. I år var der mange unge andre steder fra: Odense, Nyborg, Ullerslev, 

Årslev etc. Der var store udfordringer i forhold til indtagelse af alkohol samt attitude. 

 

Elevrådet:  

Elevrådet er nedsat. Det er Harun og Jacob fra 8.b, som er formand og næstformand for elevrådet. 
 

Pkt.2. 
Valg af formand og næstformand  

Thomas genvælges.  

Sandie vælges som næstformand.  

 
Pkt.3. 
Fokusområde for den nye bestyrelse – hvad er I hver især mest motiveret af. Hvad vil I gerne sætte yderligere 

fokus på – enkeltvis og som bestyrelse. 

 

Nedskrivning af fokusområder: 

Dannelse 

Ny tid, ny skole → fremtidens skole 



Trivsel: Me & We (Laura har undersøgt det, og det er også udviklet til folkeskoler), klassens time, 

“sladderhank”, den gode tone 

Elevråd: forældre/voksne/SSP 

Vi taler om, at den gode tone kunne være virkelig interessant at arbejde videre med. Klavs vil dykke ned i den 

prøvehandling, en af de andre skoler i kommunen har haft som prøvehandling. Klavs vil bringe det op på næste 

bestyrelsesmøde. 

 
Pkt.4. 
Nutidens sprog og dens indvirkning på os alle som individer – børn, unge og voksne. 

Det blev drøftet under punktet ovenfor. 

 

Pkt. 5.  

Claus og Anette fortæller om Langeskov Park, og skolebestyrelsen kommer med deres ideer og kommentarer. 

  

Evt. 

Der bliver spurgt, om vi kan skrue ned for forskellige tilbud på Aula, da de vigtige beskeder drukner i de mange 

tilbud udefra.  

Bestyrelsen beder om, om lærerne/skolen kan være opmærksomme på at skrive datoer, så hvis der skrives ud, at 

der så ikke skrives ”i morgen”, men at der skrives ugedag og dato. (Der er sket en misforståelse, hvor nogle 

elever troede, de havde fri, fordi der stod ”i dag”, men det viste sig, at det var en besked fra sidste uge).   

Bestyrelsen spørger til kommunens budget: Klavs fortæller, at der skal spares på ledelse og administration. I 

den forbindelse vil Klavs gerne give bestyrelsen et indblik i, hvilke opgaver en skoleledelse varetager på 

kommende bestyrelsesmøde. 

 

Datoer for kommende bestyrelsesmøder: 

 

28. okt., 27. nov., 17. dec., 22. jan, 25. feb, 7. april, 12. maj, 16. juni. 

 

Vel mødt. 

Klavs Norup Lauridsen, skoleleder. 


